
Bestyrelsesmøde, 2015-06-24 

1. Turene 
 
Alle skriver indlæg til hhv. hjemmeside og nyhedsbrev, og sender til hhv. Kasper & Bjørn, 
senest torsdag næste uge. 
 

2. Instruktørerne 
 
Tina har sendt mail ang. Hareskovens forhold. 
Vi er enig om at vores instruktører har gode forhold. De underviser på nuværende tidspunkt i 
mindre tid end andre, så de har meget fritid på turene. 
 
Vi vil fremlægge nye forhold: 

● De får den samme flytransport som os andre; ikke noget med billigbus 
● De får betalt skitransport (for ét par ski) 
● Liftkort til alle dage 
● Men stadig ingen diæter, så længe der er halvpension 
● Vi forventer nu 15 timers undervisning, mod tidligere 12 timer 

 
Janni, Hanne, Bjørn & Tina vil tage et møde med Christian & Morten i slutningen af August, 
hvor forhold diskuteres. 
 

3. Økonomi 

Status 
Kontingentkonto: 75.097,53 
Sydtur: 11.423,71 
Nordtur: 5.810,31 
I alt 92.331,55 kr. 
 
Der er betalt depositum for hytter til næste Nordtur. 
 
Vi har ikke afholdt så mange arrangementer, så der har heller ikke været mange udgifter. 
 
Der er krav om bilag for udgifter til Kontingentkontoen, men ikke til de øvrige konti. 
 

4. Indmeldelse 
 
skimedlem.dk / skiforbund.dk har en indmeldelsesformular, men det er uklart hvad der sker 
når man tilmelder sig. Vi skal undersøge om vi kan  benytte det, hvilket bl.a. kræver at vi kan 
blive underrettet når folk tilmelder sig. 



 
Der er allerede en tekst, som fortæller om hvad man får for pengene når man melder sig ind. 
Den tekst kan så evt. flettes sammen med det oplæg som Bjørn har skrevet. 
 
Nicholas & Tobias kigger på at få det til at virke. 
 

5. Betaling af kontingent 
 
Opkrævning pr. 1. september. 
 
Nicholas er i gang med at afprøve NETSløsningen. Regner med det hele er klar til tiden. 
 
Han undersøger også om vi kan lave en testopkrævning til bestyrelsen pr. 1. august. 
 

6. Generalforsamling 
 
Bliver afholdt den 29. august kl. 15 på Hotel Fy & Bi, Valby. 
Nicholas sender indkaldelse ud, senest den 8. august. 
 
Bjørn aftaler noget omkring mad med dem. 
 
Det bemærkes at kontingentet forfalder 1. september, men det kræves at man har betalt for 
at kunne stemme eller stille op. Vi regner dog ikke med at gøre noget ud af at checke det. 
 

7. Næste sæsons aktiviteter 
 

Træning 
 
Vi har først træningslokalerne fra 19. oktober! Svømmehallen fra 15. september. 
(Opdatering, 20150630: Bjørn har snakket med kommunen, og nu har vi træningslokalerne 
fra 7. september – 30. maj) 
 
Lene har udtrykt at hun ikke ønsker at have ansvaret for træningen. Hun skal dog have en 
form for betaling for denne sæson: Hun skal have 22 x 300 og Nina skal have 3 x 300. 
 
Hanne ringer til Lene og taler med hende for at høre om hun kunne have lyst til at fortsætte. 
Ellers skal have fundet en ny træner, som kan fungere under et mere regulært 
»ansættelsesforhold«. 
 
Lene syntes ikke vi har været gode nok til at melde ud om træningen. 
 



Øvrige aktiviteter 
 
Vi lader det være op (alle) medlemmer at arrangere cykelture, ture til Indoor Ski (husk man 
får klubrabat!) rent ad hoc. og melde det ud på Facebook. 
 
Ingen andre aktiviteter er planlagt. 
 

8. Evt. 
 
Det skal selvfølgelig være muligt at skifte undervisningshold, under forudsætning af at der er 
plads og mulighed. 
 
 


